

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

List of Nominees for BOD

Short Description of زكريا مبارك اسماعيل الزدجالي
Zakariya Mubarak Al Zadjali has more than 30 years' experience in the Government sector. He was also on the Board of Directors of one of the leading banks in Oman. He served as the CFO in the Chief of Staff Sultan Armed Forces (COSSAF)..

نبذة مختصرة عن المترشح: زكريا مبارك اسماعيل الزدجالي
خبرة لأكثر من 30 عاماً في القطاع الحكومي، وكان عضواً في مجلس إدارة أحد البنوك في عُمان. وشغل منصب المدير المالي في رئاسة أركان قوات السلطان المسلحة، حاصل على درجة الماجستير في الدراسات الإستراتيجية في الأمن والدفاع الوطني من جامعة السلطان

Short Description of فهد عبدالرحمن يوسف عبدالرحمن بادار
Mr. Fahad Badar has been a Director of the Bank since May 2016. He is also a member of the Board for United Arab Bank, PJSC in UAE since July 2016.

نبذة مختصرة عن المترشح: فهد عبدالرحمن يوسف عبدالرحمن بادار
الفاضل/ فهد بادار عضو مجلس إدارة البنك منذ شهر مايو 2016. وهو أيضاً عضو بمجلس إدارة البنك العربي المتحد - الإمارات العربية المتحدة منذ يوليو 2016.

Short Description of PADMANABHAN ANANTHAN
Ananthan is Chartered Accountant and has more than 37 years of professional experience in manufacturing and construction industries. He is presently the Chief Financial Officer of Bahwan Engineering Group.

نبذة مختصرة عن المترشح: PADMANABHAN ANANTHAN
أنانثان محاسب قانوني معتمد بخبرة تزيد على 37 عاماً في قطاع التصنيع والتشييد، ويشغل حالياً منصب المدير المالي لمجموعة بهوان الهندسية.

Short Description of امل سهيل سالم المخيني
Ms. Amal Suhail Bahwan is currently Vice-Chairperson of SUHAIL BAHWAN GROUP HOLDING COMPANY. She also is the Chairperson of the Board of Directors of: National Bank of Oman SAOG. ,Al Jazeera Steel Products Co SAOG, Al Afia Healthcare Development and Investment Co SAOC, and DHL Global Forwarding Co. LLC

نبذة مختصرة عن المترشح: امل سهيل سالم المخيني
تشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة مجموعة سهيل بهوان القابضة كما تشغل عضوية مجلس إدارة كل من: شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع والشركة الوطنية للصناعات الدوائية ش.م.ع.م، بالإضافة الى

Short Description of حمد محمد حمود الوهبي
Mr. Hamad has been a Director of the Bank since March 2014. He has more than 20 years of experience in areas of investment, assets management, business development and financial sector.

نبذة مختصرة عن المترشح: حمد محمد حمود الوهبي
الفاضل/ حمد عضو مجلس الإدارة منذ مارس 2014. يملك الفاضل/ حمد خبرة عملية تمتد لأكثر من عشرين عاماً في مجال الاستثمار وإدارة الأصول وتطوير الأعمال والقطاع المالي

Short Description of نجاه على عبدالحسين اللواتيه
Ms. Najat Ali Al Lawatia has been a Director of the Bank since March 2017. She holds a Bachelor's degree in Accounting. She is the Deputy Director General for Support Services with the Civil Service Employees Pension Fund.

نبذة مختصرة عن المترشح: نجاه على عبدالحسين اللواتيه
ان حاصلة على شهادة البكالوريوس في مجال المحاسبة وتشغل حالياً منصب نائبة المدير العام للخدمات المساندة في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية في سلطنة عُمان ولديها خبرة تزيد على 26 عاماً،

Short Description of غازي ناصر سالم العلوي
Dr Ghazi has been a director at NBO since 2020. He has a Ph.D. in Entrepreneurship from the University of Plymouth - UK. He has over seven years of experience in the financial sector. He is

نبذة مختصرة عن المترشح: غازي ناصر سالم العلوي
عضو مجلس إدارة البنك الوطني منذ عام 2020م. حاصل على دكتوراه في ريادة الأعمال من جامعة بليموث - المملكة المتحدة. لديه

also a member of the Board of directors in Oman Casting Aluminum, Dunes Oman, and Muscat Horizons International.

Short Description of JOSEPH ABRAHAM

Mr. Abraham was appointed as a Board Member in May 2018. Mr. Abraham is the Group Chief Executive Officer of The Commercial Bank (Qatar) as well as Vice-Chairman of the Board of Directors of Alternatif Bank and a Board Director of the United Arab Bank, UAE.

Short Description of عبدالله على جبر محمد ال ثاني

Chairman of Commercial Bank (Qatar) • Graduated from Qatar University with a BA in Social Science • Vice Chairman of National Bank of Oman • Director of United Arab Bank

Short Description of خالد محمد عوض الشنفرى

Khalid Al Shanfari has worked at both private and government sectors, he has diverse experience in the fields of finance, engineering, computer science and business.

Short Description of جمال سعيد محمد الطائي

Holding a degree of Bachelor of Science (Accounting and Treasury Management) and having 28 years of proficient and varied experience in building and leading finance teams.

Short Description of محمد اسماعيل محمد مندى العمادى

Mr. Mohd Ismail Mandani Al Emadi has been a Director of the Bank since November 2014. He is also a member of the Board for The Commercial Bank (PSQC), a member of the Board of Alternatifbank AS (ABank), Turkey and a Member of the Board of Governors at Sidra Medicine.

Short Description of سعيد هلال احمد الحبسى

Mr. Said is an Investment Director at Oman Investment Authority (OIA), holds MBA and Bachelor of Finance. He is also a Board member Salalah Mills SAOG.

Short Description of نبيل حمد زهران المحروقى

Mr. Nabil Al Mahrouqi holds a Master degree in Business Administration and has more than 12 years of experience in investment in international financial markets, management and financial analysis and research.

خبرة أكثر من 7 سنوات في القطاع المالي. كما أنه عضو في مجلس الإدارة في مصنع عمان لصب الألمنيوم ، مصنع ديونز عمان ، افاق مسقط العالمية.

JOSEPH ABRAHAM نبذة مختصرة عن المترشح:

يشغل منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة البنك التجاري بالإضافة إلى منصب نائب رئيس مجلس إدارة ألتيرناتيف بانك (س.م.ع.ق.)، وعضو بمجلس إدارة البنك العربي المتحد بالإمارات العربية المتحدة. نبذة مختصرة عن المترشح: عبدالله على جبر محمد ال ثاني رئيس مجلس الإدارة – البنك التجاري (ش.م.ع.ق.) قطر • تخرج من جامعة قطر حاصلًا على بكالوريوس في العلوم الإجتماعية • نائب رئيس مجلس إدارة البنك الوطني العماني • عضو مجلس إدارة البنك العربي المتحد

نبذة مختصرة عن المترشح: خالد محمد عوض الشنفرى

عمل خالد الشنفرى في القطاعين الخاص والحكومي، ولديه خبرة متنوعة في مجالات التمويل والهندسة وعلوم الكمبيوتر والأعمال التجارية..

نبذة مختصرة عن المترشح: جمال سعيد محمد الطائي

حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة و إدارة الأعمال ، و يتمتع بخبرة واسعة و متنوعة في إدارة و بناء فرق العمل المتخصصة بمجال المالية تفوق 28 سنة.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد اسماعيل محمد مندى العمادى

الفاضل/ محمد إسماعيل مندى العمادى عضو مجلس إدارة البنك منذ نوفمبر 2014. وهو أيضاً عضو مجلس إدارة البنك التجاري (ش.م.ع.ق.)، وعضو مجلس إدارة الترنيتيف بنك إيه إس، تركيا وعضو مجلس محافظي سيدرا للطب،

نبذة مختصرة عن المترشح: سعيد هلال احمد الحبسى

يشغل الحبسى منصب مدير الاستثمار في جهاز الاستثمار العماني وهو أيضاً محاسب مهني معتمد، وعضو مجلس إدارة في شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ق.

نبذة مختصرة عن المترشح: نبيل حمد زهران المحروقى

الفاضل/ نبيل بن حمد المحروقى حاصل على شهادة الماجستير في ادارة الاعمال ولديه خبرة لأكثر من 12 سنة في قطاع الأعمال والاستثمار في الأسواق المالية العالمية، وإدارة وتحليل البحوث، والتحليل المالي ولديه رخصة مزاولة الوساطة من سوق مسقط للأوراق المالية

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**

